
Svar från Ånge kommun på remiss av promemorian En utvecklad organisation 
för lokal statlig service – slutredovisning (Ds 2020:29) 
 
Ånge kommun välkomnar utredarens förslag om att inrätta nya servicekontor, till exempel i Ånge 
kommun.  
 
Sammanfattningsvis är vår synpunkt att vi önskar ett kontor med permanent bemanning. Vi ser också 
gärna ett samarbete med näraliggande kommuner (till exempelvis Bräcke och Ragunda) där kontoret 
i Ånge alltså skulle kunna betjäna invånarna även i dessa kommuner – som även de har långt till de 
större städerna Östersund och Sundsvall. En sådan lösning skulle ge en ökad arbetsbelastning och 
motivera en permanent närvaro på kontoret. 
 
De myndigheter vi ser behov av är Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Skatteverket, 
Migrationsverket, CSN, Kronofogden, Pensionsmyndigheten, Trafikverket, Transportstyrelsen, 
Lantmäteriet och Skogsvårdsstyrelsen. 
 
Ånge kommun har, som flera andra kommuner, drabbats av en lång rad nedläggningar när staten 
steg för steg lämnat kommunen. Nu senast var det Arbetsförmedlingen, även om vi där eventuellt 
kan hoppas på att de åter etablerar verksamhet här utifrån de nya beskeden från regeringen. Idag 
hyr de in sig i ett rum på kommunhuset för att kunna ta emot besökare och även erbjuda en 
arbetsplats för de medarbetare som bor i Ånge. Vi har märkt att servicen till medborgarna har 
försämrats, speciellt för de grupper som står långt från arbetsmarknaden och där digitala 
kommunikationsvägar ej fungerar så bra. 
 
Ånge kommun har avslutningsvis goda möjligheter att hjälpa till med de förberedelser som krävs, till 
exempel att ta fram lämpliga lokaler, samt stötta med rekrytering och andra praktikaliteter. 
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